
 

 

Treść interpelacji radnego Wojciecha Zabłockiego  
w sprawie pracy kontrolerów w pociągach Kolei Mazowieckich 

Gazeta Wyborcza w artykule z dnia 7 czerwca 2021 roku zatytułowanym "Kontrolerzy w 
pociągach bywali aroganccy, a nawet pijani, ale o pracę nie musieli się martwić" wskazała, że na 
podstawie zawartej w 2004 roku umowy bilety sprawdzają kontrolerzy zewnętrznej firmy o nazwie 
Renoma. 

 

1. Jaka jest wysokości wynagrodzenia dla firmy Renoma? Proszę o podanie danych dla każdego 
roku obowiązywania umowy od 2005 roku począwszy. 

2. Jakie są wpływy do kasy Kolei Mazowieckich z tytułu opłat dodatkowych wystawionych przez 
firmę Renoma. Proszę o podanie danych dla każdego roku obowiązywania umowy od 2005 roku 
począwszy. 

3. Jak są skonstruowane zapisy umowne w zakresie: 

a) wpływu z opłat dodatkowych, to jest jaka ich część trafia do Kolei Mazowieckich, a jaka do 
Renomy? 

b) egzekucji opłat dodatkowych - na czyj koszt i czyim staraniem się odbywa? 

c) wynagrodzenia z tytułu wystawionych opłat dodatkowych - czy firma Renoma otrzymuje 
wynagrodzenie za wystawione wezwanie, czy tylko za wezwania w przypadku których zostały 
uiszczone opłaty dodatkowe? 

d) ubioru, wykształcenia, kultury kontrolerów biletowych. 

e) możliwości odebrania uprawnień do kontroli biletów dla kontrolerów, co do których pracy 
zgłaszane są potwierdzone zastrzeżenia. 

4. Czy Umowa z firmą Renoma była aneksowana od czasu jej zawarcia w grudniu 2004 roku. Jeśli 
tak to kiedy i czego dotyczyły zmiany. 

5. Czy w toku realizacji umowy doszło do ujawnienia kontrolerów pracujących pod wpływem 
alkoholu lub narkotyków lub środków odurzających? 

6. Ile w toku realizacji umowy skarg na niewłaściwie wystawione opłaty dodatkowe zostało 
uznanych za zasadne. 

 


